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P R O T O K Ó Ł  NR XXII/2020 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 31  sierpnia  2020r.  w sali  Domu Kultury w Kotlinie            

 w godz. od 13.00 do 14.05 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia  XXII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesława Moch, 

witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka,  Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską, radnych 

i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad został złożony wniosek przez Wójta Gminy Mirosława Paterczyka o 

wprowadzenie dwóch uchwał w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości.  

Wniosek o zmianę porządku obrad, polegający na dodaniu punktu 14  podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości oraz punktu 15 podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości, został przyjęty przez Radę 

jednogłośnie. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych osób prawnych za I półrocze 2020 roku. 

8. Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na raty  

należności pieniężnych za I półrocze 2020r. do których nie stosuje się ustawy – 

Ordynacja podatkowa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kotlin 

na rok szkolny 2020/2021.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad a Gminą Kotlin. 
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11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 2020. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości. 

16. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

17. Wolne głosy i wnioski. 

18.  Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy. 

     Do protokołu z XXI sesji Rady Gminy wyłożonego do wglądu na posiedzeniu  

wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 28 sierpnia  br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

          Przewodniczący Rady Czesław Moch poinformował, że pisemną interpelację złożył 

radny Lucjan Antczak , która zostanie niezwłocznie przekazana Wójtowi Gminy Kotlin. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy Kotlin  : 

− w dniu 29 czerwca br. pisemna interpelację w sprawie wymiany słupa 

energetycznego w Kurcewie przy posesji nr 13 , złożoną przez radnego Lucjana 

Antczaka; 

− w dniu 30 czerwca br. uchwały oraz  wnioski zgłoszone przez radnych na sesji i  

komisjach  Rady Gminy. 

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uczestniczył: 

− 4 lipca w zawodach wędkarskich w Kotlinie, organizowanych przez Koło 

Wędkarskie Karaś; 

− w spotkaniu ws. przekazania dyrektorom laptopów dla uczniów szkół 

podstawowych; 

− oraz w kilku spotkaniach roboczych z wójtem w sprawach bieżących. 
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6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

Wójt poinformował, że uchwały podjęte na 21. sesji      zostały przekazane elektronicznie 

3 lipca br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, Wydziału Kontroli, 

Pranego i Nadzoru oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kaliszu. 

 W tym samym dniu czyli 3 lipca wysłano wniosek o ogłoszenie uchwały o zmianie budżetu 

Gminy na 2020 r. w  Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Wszystkie 

uchwały podjęte na 21. sesji  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i 

umieszczono na stronie  BIP Gminy.        

W okresie międzysesyjnym Wójt Gminy Kotlin wydał   zarządzenia  w sprawie:  

−  ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do użyczenia, 

− zmieniające zarządzenie w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 

− powołania Zespołu ds. opracowania „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021 – 2025”,  

− powołania jednorazowej  komisji przetargowej, 

− ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w trybie 

przetargowym, 

− dwa  ws. zmiany  budżetu  Gminy  na  rok  2020 oraz w sprawie podziału rezerwy 

budżetowej, 

− trzy zarządzenia ws. powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela ubiegającego się o stopień awansu 

zawodowego nauczyciela mianowanego, 

− dwa zarządzenia ws. ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy w 

trybie bezprzetargowym. 

Ponadto wójt poinformował: 

1) w dniu 7 lipca ogłoszono 5 postępowań w trybie przetargu nieograniczonego na 

przebudowę dróg, z których wyłoniono następujących wykonawców: 

− Przedsiębiorstwo Budowlano - Handlowe MARZYŃSKI Sp. z o. o. Sp. K. z 

Jarocina na: przebudowę drogi gminnej w Woli Książęcej za kwotę 47.560,13 

zł,  przebudowę drogi gminnej w Wilczy za kwotę 62.212,15 zł, przebudowę 

drogi na działce nr 42 i 40 w Woli Książęcej za kwotę 63.114,87 zł, przebudowę  

ulicy Kołłątaja w Kotlinie za kwotę 168.034,21 zł; 

− Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego S.A. z Kalisza na przebudowę drogi 

gminnej w Racendowie za kwotę 225.808,20 zł brutto; 

2) 20 lipca br.  firma Interhandler Sp. z o. o. z Torunia dostarczyła koparko - ładowarkę 

za cenę 393.600 zł, zakupioną w ramach projektu współfinansowanego przez Unię 

Europejską z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na lata 2014-2020 pn. 

Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) Wyszki;  

3)  28 lipca br. w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Poznaniu podpisano umowę pożyczki w kwocie 337.900 zł i 2.815.033,77 zł na  

budowę kanalizacji sanitarnej we wsi Sławoszew i Parzew. W związku z planowanym 

częściowym odbiorem wykonanych robót złożono do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu wniosek o płatność, który został 

pozytywnie zweryfikowany i 19 sierpnia przelano środki z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w wysokości 1.109.647,77 zł;  
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4) 30 lipca br. dokonano odbioru 37 szt. laptopów o łącznej wartości 74.272,32 zł, 

zakupionych w ramach projektu Zdalna Szkoła+. Sprzęt został przekazany za 

pośrednictwem dyrektorów dla dzieci ze szkół podstawowych z terenu naszej gminy; 

5) 7 sierpnia br. został złożony wniosek o uzyskanie środków Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 dla gmin i powiatów, w którym kwota wnioskowanych 

środków wynosi 1.711.893 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe; 

6)  13 sierpnia br. została podpisana umowa z Województwem Wielkopolskim na 

dotację      w kwocie 150 tys. zł na dofinansowanie budowy (przebudowy) dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych o szer. 4 m w Racendowie i Woli Książęcej; 

7)  tego samego dnia Gmina wystąpiła do Wojewody Wielkopolskiego Wydziału 

Infrastruktury i Rolnictwa z wnioskiem o dofinansowanie z Funduszu Dróg 

Samorządowych na zadanie pn.: Przebudowa drogi gminnej Twardów – Racendów oraz 

Budowa drogi w Kotlinie na działce nr 442/1 i 442/2; 

8) W dnia 27 sierpnia br. po raz trzeci ogłoszony został przetarg nieograniczonego na 

wykonanie zadania pn. Zakup średniego pojazdu ratowniczo – gaśniczego dla OSP w 

Twardowie. Termin składania ofert upływa 4 września br. 

 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych osób prawnych za I półrocze 2020roku. 

   Przewodniczący Rady oznajmił, że informacja bardzo szczegółowo omówiona została na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 28 sierpnia br. 

Przewodniczący Rady pytał, czy są uwagi lub pytania odnośnie wykonania budżetu Gminy. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady uznał, że informacją została przyjęta przez Radę. 
 

8. Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na 

raty  należności pieniężnych za I półrocze 2019r. do których nie stosuje się ustawy – 

Ordynacja podatkowa. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że informacja była  szczegółowo omówiona   na 

wspólnym posiedzeniu Komisji i zapytał radnych, czy w tej sprawie ktoś chciały zabrać 

głos.  

     Wobec braku głosu w tej sprawie, Przewodniczący Rady uznał, że informacja została 

przyjęta przez Radę. 

 

             Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 

o projektach uchwał.  

        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 sierpnia  br. wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Kotlin na rok szkolny 2020/2021.  

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/120/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Kotlin na rok szkolny 2020/2021.  została podjęta jednogłośnie, 15 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 
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Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad a Gminą 

Kotlin. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/121/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad a 

Gminą Kotlin została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/122/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok została podjęta 

jednogłośnie, 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 2020. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/123/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2020 

rok została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 
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Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/124/2020 zmieniająca uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/125/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XXII/126/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

16. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

Wójt udzielił następującej odpowiedzi: 
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− odrosty drzew i krzaków przy drodze gminnej w Wilczy w kierunku Magnuszewic zostały 

wycięte; 

− słabo świecące wewnętrzne oświetlenie na terenie szkoły w Woli Książęcej zostało 

poprawione, założono ledy; 

− na wniosek o przycięcie odrostów drzew przy drodze powiatowej Magnuszewice – Wy-

szki, Powiat odpowiedział, że zostało zlecone do realizacji; 

− tablica informacyjna z numerami posesji w Wilczy przy skrzyżowaniu w stronę Pędzewa 

została zamówiona i wkrótce ustawiona; 

− na wniosek o podcięcie gałęzi drzew przy drodze powiatowej w Kotlinie, ul. Powstańców 

Wlkp. -  Powiat odpowiedział, że ze względu na ograniczone środki finansowe obecnie 

nie będzie realizowane; 

− na wniosek o przycięcie krzaków przy drodze powiatowej Wola Książęca – Tarce oraz na 

łuku drogi Wola Książęca – Witaszyce,   Powiat odpowiedział, że wycinka będzie konty-

nuowana po zakończeniu drugiego koszenia poboczy; 

− Powiat odpowiedział, że wykoszenie odcinka rowu  w Kotlinie, od ul. Waliszewskiej w 

stronę cmentarza zostanie wykonane w czasie rozpoczętego obecnie  drugiego koszenia 

poboczy, 

− informacja o sprzątanie nieczystości po psach została zamieszczona na stronie interneto-

wej Urzędu Gminy, 

− chwasty na wysepce przy drodze gminnej w Kotlinie, ul. J.J. Śniadeckich  (koło sklepu 

„Groszek”) zostały skoszone, 

− pobocze drogi przy ul. Dworcowej w  Kotlinie zostało wykoszone; 

− lustro przy ul. 3 Maja zostało zamontowane; 

− wniosek o zamontowanie oświetlenia ulicznego koło posesji nr 4 w Kotlinie, ul. Twardow-

ska zostanie rozpatrzony przy planowaniu budżetu na 2021 r.; 

− znak informacyjny „droga bez przejazdu” w Wyszkach przy drodze wjazdowej  do posesji 

nr 71 został  ustawiony; 

− odrosty drzew, które wchodzą w skrajnię drogi powiatowej Sławoszew – Racendów (przed 

cmentarzem w Sławoszewie) – Powiat odpowiedział, że zostaną obcięte po zakończeniu 

wcześniej zaplanowanych prac; 

− worki ze śmieciami przy świetlicy w Sławoszewie zostały sprzątnięte; 

− tablica informacyjna do  Twardowa została zakupiona i ustawiona; 

− na wniosek o podcięcie gałęzie drzew wchodzących w skrajnię drogi powiatowej Wola 

Książęca – Twardów, Powiat odpowiedział, że będzie kontynuowane po zakończeniu dru-

giego koszenia poboczy; 

− na wniosek o wyprostowanie pochylonych  znaków drogowych przy drodze powiatowej 

Kotlin – Fabianów,  Powiat odpowiedział, że naprawa została już zlecona do realizacji. 

 

 

17. Wolne głosy i wnioski. 

Głos zabrali i wnioski złożyli: 

1) radny Zdzisław Staszak ponowił  wniosek w sprawie słupa oświetlenia ulicznego przy 

bloku nr 11 Spółdzielni Mieszkaniowej w Kotlinie; 

2) radna Marta Hudak podziękowała koleżankom i kolegom  radnym za udział w pogrze-

bie jej ojca;  
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3) radny Marian Niewiada wnioskował o uzyskanie informacji w sprawie  przygotowania 

szkół do  nowego roku szkolnego;  

4) radna Barbara Dorsz złożyła wniosek o wyczyszczenie stawu w Sławoszewie; 

5) przewodniczący Rady Czesław Moch wnioskował o wycięcie suchych konarów topoli 

przy drodze powiatowej w Kotlinie w stronę Racendowa. Uschnięte konary stwarzają 

duże niebezpieczeństwo; 

6) dyrektor Domu Kultury Janusz Barański przekazał radnym diagnozę lokalną  z 

realizowanego projektu pn. „Bank pomysłów społeczności Gminy Kotlin – bieg drugi” 

opracowaną przez panią Marię Ziębę. Mówił, że chciałby zaprosić autorkę tego raportu 

na najbliższą sesję. 

7) wójt zaprosił wszystkich chętnych radnych na spotkanie w sprawie omówienia zagad-

nień związanych z gospodarką odpadami w piątek, 4 września br. o godz. 10.00. Po-

nadto podziękował wszystkim radnym za jednomyślne podjęcie uchwały  ws. zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad a 

Gminą Kotlin oraz uchwał ws. nabycie  nieruchomości. Jedna z nabywanych nierucho-

mości będzie przeznaczona pod budowę studni głębinowej i stację uzdatniania wody, 

co jest bardzo ważne dla gospodarki wodnej. 

8) sołtys Marek Dekert wnioskował: 

− w przypadku budowy oświetlenia ulicznego przy ul. Twardowskiej o instalację 

lamp, nie tylko przy posesji nr 2, ale na dłuższym odcinku w stronę Twardowa; 

− o zamontowanie progów zwalniających przy ul. 3 Maja w Kotlinie; 

Pytał, czy wszystkie wodomierze będą wymieniane w związku z problemem ich 

legalizacji? 

Wójt odpowiedział, że wodomierze są wymieniane na bieżąco. Pracownicy zweryfiko-

wali  stan rzeczy. 

9) wiceprzewodnicząca Rady Dominika Kwiecińska wnioskował o: 

− o wycięcie krzaków przy drodze powiatowej w Twardowie, Parcele – Bączew; 

− o odchwaszczenie chodników przy drogach powiatowych, szczególnie w Woli 

Książęcej. 

Ponadto pytała, czy Gmina Kotlin będzie przyjmowała wnioski suszowe? 

Wójt odpowiedział, że nie zaobserwował na terenie naszej gminy takiego problemu, ale 

jak będzie potrzeba, to wnioski będą przyjmowane. 

10) radna Marta Hudak złożyła wnioski: 

−  o uzupełnienie ubytków w  drodze gminnej w Racendowie na odcinku od 

krzyża w stronę sklepu; 

− podcięcie gałęzi krzaków wchodzących w skrajnię drogi powiatowej Racendów 

– Kotlin; 

− o przyjrzenie się pracy ordynatora Oddziału Wewnętrznego w Jarocinie; 

11) sołtys Kotlina Marek Dekert zgłosił powyginane tablice informacyjne w Kotlinie przy 

ul. Buchalińskiej i Kosińskiego. 

Wójt odpowiedział sołtysowi, że tablice zostały już wyprostowane. 

12) sołtys Stefan Kozłowski  wnioskował o naprawienie przystanku autobusowego w Woli 

Książęcej i zgłosił  uszkodzenie znaku drogowego przy drodze powiatowej przed mo-

stem w Woli Książęcej; 

13) sołtys wsi Sławoszew Beata Skowrońska złożyła wnioski o: 

− naprawienie dwóch ławek w centrum Sławoszewa, 
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− uzupełnienie pobocza na łuku drogi powiatowej Kotlin -  Sucha przed skrzyżo-

waniem do Kurcewa; 

14) sołtys Orpiszewka Paweł Chojnicki zgłaszał wstawienie kratek w chodniku. 

Wójt odpowiedział sołtysowi, że kratki zostaną wstawione. 

15) radny Grzegorz Warmuz zgłosił, że nie świecą nowe lampy oświetlenia ulicznego na 

odcinku od Kotlina w stronę Wilczy tj.  2 i 3 po lewej stronie. 

 

 

18. Zamknięcie obrad.   

 

  Dziękując za udział, przewodniczący Rady Czesław Moch zamknął XXII sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

 

Przewodniczący Rady 

 /-/ Czesław Moch 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 


